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ACA 2022 Youth Cultural Summer Camp in Canton-Plymouth: Registration Open

The Association of Chinese Americans, Inc. (ACA) continues its long tradition of offering a

Youth Cultural Summer Camp in Canton/Plymouth. This year’s camp will run from July 11 to

July 29, Monday to Friday from 9 AM to 3:30 PM, with extended care available in the morning

and afternoon (for an extra fee). The camp will continue to provide nutritious daily lunches to

campers. Children ages 5-14 are welcome to register. No Chinese language skill is required.

ACA 2022 Youth Cultural Summer Camp has over 20-year history, popular among Chinese and

non-Chinese families. As part of its mission of cultural sharing, the camp has allowed countless

students to explore and experience Chinese culture and develop a passion for their roots. The

program will focus on culture and language learning, with unique cultural activities such as

traditional crafts, calligraphy, Chinese yoyo, songs, dance, cooking, STEM workshops, field trip,

and more (Subject to change). The camp also emphasizes developing leadership skills, learning

teamwork, and how to appreciate better and understand ethnic diversity.

The registration process is now open. Parents can register campers online here:

https://forms.gle/RqcYUL8WkYyc7eiH6.
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ACA 2022 Youth Cultural Summer Camp Volunteers/Counselors: Application Open Now!

● Application link: https://forms.gle/8bHqVxtmBFJ9CYey8

● Interviews will occur in May 2022.

● Volunteers: Must be 15 by June 30, 2022.

● Counselors: Must be 16 by June 30, 2022.

Please feel free to contact us if you have any questions: (313) 831-1790 | (248) 585-9343. Or

email: clee@acaccc.org. Follow us on our social media to receive the latest updates: Facebook:

facebook.com/DetroitACA or WeChat ID: DetroitACA.
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2022美华协会文化夏令营：即日起报名开始！

各位朋友好！密西根美华协会今夏将按往年惯例，于Canton/Plymouth地区举办“2022美华
协会文化夏令营”。本夏令营招收5至14岁学生，有无华语基础皆可。夏令营日期为：7/11至
7/29，周一至周五，每日上午九点至下午三点半，营队费用包含每日营养午餐。美华亦提供
营前和营后看护（额外收费)。

感谢广大社区民众支持，“美华协会文化夏令营”备受华人及非华人家庭欢迎，已有超过二
十年的经验和历史。多年来，每年美华借由短短三周的暑期时间，试图达成中华文化薪火相

传的使命，让无数年轻学子有机会在文化活动中学习与成长，同时了解与热爱自己的文化

根源。今年夏令营，我们将继续以中华文化的探索与学习为主， 活动内容兼容动态与静态：
如民俗手工、书法、国画、扯铃、话剧表演、STEM工作坊、歌唱、舞蹈、武术课、烹饪课及
户外教学等（活动一旦有任何变动，我们会即时公布与更新）。此外，本夏令营亦强调多元文

化的学习与欣赏、 领导力以及团队能力的培养等 。夏令营课程与活动，将依照学生年龄分
组进行。

目前报名已经开始, 欢迎家长们踊跃报名:
https://forms.gle/RqcYUL8WkYyc7eiH6
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2022美华协会文化夏令营助教与辅导员同步招募中！

● 助教与辅导员面试：5月
● 助教与辅导员：必须于 6/30/2022年满16岁。
● 志工：必须于 6/30/2022年满15岁。

申请链接：https://forms.gle/8bHqVxtmBFJ9CYey8

如有任何问题，请来电咨询：（313）831-1790 ｜（248）585-9343；或电邮至：clee@acaccc.org。
请持续关注美华社交媒体，以获得最新夏令营资讯！
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